
 
 
 

 
ZAPISNIK 

  
s redovne godišnje Skupštine Hrvatskog meteorološkog Društva  

održane 18. prosinca 2017. u 16:00 na Geofizičkom odsjeku  
Prirodoslovno matematičkog fakulteta u Zagrebu 

 
 
Predsjednik Društva Antun Marki utvrdio je da nije prisutno više od polovice ukupnog broja članova (265).                
Sukladno članku 24. Statuta HMD-a sjednica se odgodila za pola sata te se nastavilo s radom u 16:30. Broj                   
članova koji su prisustvovali Skupštini je 12, a u prilogu je potpisna lista.  
 
Predsjednik Društva je predložio dnevni red kao u pozivu na Skupštinu. Jednoglasno je usvojen konačan               
dnevni red:  

1. Otvaranje Skupštine, 
2. Izbor radnih tijela, 
3. Usvajanje Plana rada i financijskog plana za 2018., 
4. Razno. 

 
Ad 1. Predsjednik je otvorio redovnu Skupštinu.  
 
Ad 2. Izabrano je radno predsjedništvo u sastavu: Antun Marki, Lidija Srnec i Mladen Rupčić, koji je ujedno i                   
zapisničar.  
Ovjerovitelji zapisnika su Maja Telišman Prtenjak i Jadran Jurković. 
 
Ad 3. Predsjednik je predstavio Plan rada i financijski plan za 2018. Predložene su glavne aktivnosti Društva                 
u 2018. godini: zakonska regulativa vezana uz meteorološku djelatnost, održavanje znanstveno-stručne           
konferencije Meteorološki izazovi 6, tiskanje brojeva 52 i 53 Hrvatskog meteorološkog časopisa,            
organiziranje stručnih izleta, rad Male meteorološke radionice te obilježavanje Svjetskog meteorološkog           
dana.  
Branko Grisogono je predložio da se uvede priznanje te pripadajuća nagrada za najbolji diplomski rad iz                
područja meteorologije u protekloj godini. Priznanje bi se uručilo na proslavi Svjetskog meteorološkog dana.              
Načelna suglasnost postoji i zadužuje se Upravni odbor da odredi kriterije za dodjeljivanje priznanja. Kristian               
Horvath je predložio da se pored autora najboljeg diplomskog rada nagradi i dobitnik Priznanja mladom               
meteorologu. Dodatna financijska sredstva za nagrade uvrštena su u financijski plan za 2018. godinu.              
Također je priložen financijski plan za 2018. godinu. 
 
Plan rada i financijski plan za 2018. godinu jednoglasno su podržani.  
 
Ad 4. Jadran Jurković je predložio da se radi boljeg informiranja zainteresiranih osoba, na Internet               
stranicama Društva treba redovitije ažurirati sadržaj. Lidija Srnec je predložila da se na stranicama Društva               
objavljuje elektronska verzija Hrvatskog meteorološkog časopisai.  
 
Godišnja skupština završila je s radom u 17:30. 
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Zapisnik vodio:                         Zapisnik ovjerili: 
Mladen Rupčić Maja Telišman Prtenjak             Jadran Jurković 
 
___________________ ___________________    ___________________ 
 
 
Prilog:  potpisna lista  
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